
Bili smo na pohodu
Kot ste lahko brali v zadnji številki Dogovorov, je občinska

—konferenca ZSMS organizirala od 4. do 6. oktobra sedaj že
tradicionalni pohod Borovnica-Ljubljana.

Na Ijubljanski železniški postaji se je tako v petek popoldne
zbrafo triinštirideset nedebudnih pohodnikov, opremljenih z
nahrbtniki, spalnimi vrečami, kitaro... Sem ter tja je kdo kaj
pozabil tudi doma, vendar dobre volje nihče. Z vlakom so se
odpeljali do Borovnice, od tam pa peš krenili proti Rakitni,
kjer so tudi prespali. Najbolj naporen del poti jih je čakal v
soboto - od Rakitne skozi Iški Vintgar do Krvave peči in nato
po kosilu do Zapotoka. V Domu borcev in mladine so pohod-
niki pripraviti prijeten večer s krstom, skeči in različnimi
družabnimi igrami. Tako kot med pohodom pa so tudi zvečer
večkrat zapeli. V nedeljo jih je čakafa še pot do gradu na
Turjaku in naprej do Taborske jame in Grosuplja. Utrujeni, pa
kljub temu veseli in zadovoljni so se zvečer z vlakom vrnili v
Ljubljano in obljubili, da se kmalu spet vidijo.

In prav to zadnje je zelo spodbudno za delo naše pohodne
enote v naprej. 43 udeležencev pohoda je lepa številka,
posebno če upoštevamo, da se je pohodna enota srečevala z
velikimi kadrovskimi problemi. Se posebno razveseljivo pa je,
da je bilo med njimi največ učencev osnovnih šol in 1. ter 2.
razreda srednje šole. Glede na to, da se je večina tokrat prvič
srečala s pohodom, da so bili zadovoljni in da si želijo še več
tovrstnih akcij, stoji pred Komisijo za ohranjanje revoluci-
onarnih tradici[ in pred občinsko konferenco v celoti odgo-
vorna naloga. Ce bomo uspeli obdržati jedro, ki se je formi-
ralo na pohodu Borovnica-Ljubljana, ga še razširiti in obe-
nem vnesti v delo tudi novo vsebino, potem bo namen
pohoda v celoti dosežen. MIŠA VIDIC


